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Protokół nr 24/08 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 

z dnia 8 maja 2008 roku. 
 

 
 
 
Posiedzenie Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego rozpoczęto dnia 8 maja 2008 roku o 
godzinie 08:00 w siedzibie Starostwa Powiatowego w sali 105, a zakończyło o 
godzinie 11:00.  
 
Ad1.  
Wiceprzewodniczący Zarządu Powiatu p. Andrzej Marciniak powitał zebranych i 
stwierdził quorum (lista obecności stanowi załącznik do protokołu) potrzebne do 
podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 
Ad2 
Wiceprzewodniczący Zarządu Powiatu p. Andrzej Marciniak przedstawił 
następujący porządek obrad:  

                                                    
1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu nr 21/08 z dnia 24-25 kwietnia 2008 roku. 
4. Przyjęcie protokołu nr 22/08 z dnia 28 kwietnia 2008 roku. 
5. Przyjęcie protokołu nr 23/08 z dnia 30 kwietnia 2008 roku 
6. Informacja dyrektora CKP w Wałbrzychu dotycząca planu zwiększenia dochodów zakładu 

budżetowego.  
Referuje dyrektor CKP p. Marek Wieczorek 

7. Przedstawienie projektów umów o udostępnienie i korzystanie z mediów przez Powiatowy 
Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności.  
Referuje dyrektor PCPR p. Iwona Simińska  

8. Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Szczawnie – Zdroju, 
przy ul. Kolejowej 2. 
Referuje: naczelnik WS p. Marta Warzecha  

9. Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych nr1 i Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych nr1 wchodzących 
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 10 w Wałbrzychu.  
Referuje: naczelnik WS p. Marta Warzecha 

10.  Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół nr 9 w Wałbrzychu.  

      Referuje: naczelnik WS p. Marta Warzecha 
11.  Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej dla Dorosłych wchodzącej w skład Zespołu Szkół nr 7 w Wałbrzychu.  
     Referuje: naczelnik WS p. Marta Warzecha 
12.  Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w 

Boguszowie – Gorcach i likwidacji szkół wchodzących w jego skład.  
     Referuje: naczelnik WS p. Marta Warzecha 
13. Wniosek Automobilklubu Wałbrzyskiego o objęcie patronatem honorowym Starosty 

Wałbrzyskiego XII Rajdu Samochodów Terenowych „Hałda”.  
      Referuje: naczelnik WS p. Marta Warzecha 
14. Wniosek Komendy Hufca ZHP Ziemi Wałbrzyskiej o objęcie honorowym patronatem Starosty 

Wałbrzyskiego Przedsięwzięcia „I Otwarty Festiwal Twórczości Artystycznej Zuchów, harcerzy 
i Wędrowników Hufca ZHP Ziemi Wałbrzyskiej im. Hm. Alojzego Ciasnochy”  
Referuje: naczelnik WS p. Marta Warzecha 
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15. Aneks nr 1 do arkusza organizacyjnego Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wałbrzychu na 
rok szkolny 2007/2008. 
Referuje: naczelnik WS p. Marta Warzecha 

16. Wniosek Stowarzyszenia Współpracy Polska – Wschód o dofinansowanie w kwocie 5000 zł 
konferencji „Jak zrobić biznes na Wschodzie, a jak z wybranymi krajami Unii Europejskiej”  
Referuje: naczelnik IP p. Iwona Stach - Janyst  

17. Wniosek Fundacji Edukacji Europejskiej dotyczący wspólnej realizacji projektu w ramach 
konkursu MSWiA – PO KL, Priorytet V – Dobre rządzenie.  
Referuje: naczelnik IP p. Iwona Stach - Janyst   

18. Wniosek dotyczący wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania 
„Modernizacja basenu wraz z zapleczem technicznym i wszystkimi instalacjami przy Zespole 
Szkół nr 4 w Wałbrzychu przy ul. Sokołowskiego 75”.  
Referuje: naczelnik ZIO p. Elżbieta Rembiszewska - Zibrow  

19. Informacja dotycząca wystąpienia gminy Czarny – Bór z wnioskiem o powierzenie realizacji 
zadania „ Remont mostu nad rzeką Lesk w Witkowie łączącego drogę powiatową nr 3367D z 
drogą gminną”  
Referuje naczelnik ID p. Barbara Świątek  

20. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w sprawie dofinansowania XX Jubileuszowego 
Wojewódzkiego Konkursu Recytatorskiego dla Dzieci i Młodzieży z Niepełnosprawnością 
Intelektualną.  

      Referuje: Wiceprzewodniczący Zarządu p. Andrzej Marciniak  
21. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie w 2008 r 

Referuje: Skarbnik Powiatu p. Ewa Klusek   
22. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia korekty harmonogramu realizacji 

wydatków budżetu e drugim kwartale 2008 roku.  
Referuje: Skarbnik Powiatu p. Ewa Klusek   

23. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego instytucji 
kultury 
Referuje: Skarbnik Powiatu p. Ewa Klusek   

24.  Sprawozdanie z realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej – całodobowa opieka dla 
osób starszych oraz przewlekle somatycznie chorych za I kwartał 2008.  
Referuje: Skarbnik Powiatu p. Ewa Kłusek 

25. Sprawy różne:  
a. Wniosek dyrektora Zespołu Szkół Nr 4 o wcześniejsze zasilenie konta oraz 

zwiększenie planu finansowego na wykonanie dokumentacji projektowo – 
kosztorysowej dla zadania „Likwidacja barier architektonicznych w obiektach Zespołu 
Szkół Nr 4”  

b. Wniosek Komisji Budżetu i Finansów z dnia 29 kwietnia w sprawie przekazania 
środków finansowych z przeznaczeniem na remont dachu w Zespole Szkół Nr 2 w 
Wałbrzychu. 

c. Informacja Przedsiębiorstwa Wielobranżowego Budowlano – Handlowego „Invest – 
Bud” z Gniezna.  

26. Zakończenie posiedzenia.  

 
 

 
Ad3. 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokół Nr 21/08 z posiedzenia Zarządu Powiatu z dn. 
24-25 kwietnia. 
 
Ad4.  
Zarząd jednogłośnie przyjął protokół Nr 22/08 z posiedzenia Zarządu Powiatu z dn. 
28 kwietnia. 
 
Ad 5   
 Zarząd jednogłośnie przyjął protokół Nr 23/08 z posiedzenia Zarządu Powiatu z dn. 
30 kwietnia. 
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Ad6 
Dyrektor Centrum Kształcenia Praktycznego p. Marek Wieczorek przedstawił 
planowane przychody w 2008 roku, które CKP ma pozyskać z usług pracowni 
samochodowej, mechanicznej i drzewnej (360.000 zł), ze sprzedaży produktów 
(10.000 zł), z odsetek bankowych (2.500 zł), ze sprzedaży majątkowej (5.000 zł) oraz 
pozostałych wpływów (300 zł). W sumie planowane przychody własne to kwota 
377.800 zł. , dotacja planowana to 880.446 zł. Natomiast planowane wydatki to 
kwota 1 478.246 zł ( koszty osobowe 1 217.336zł i koszty rzeczowe 260.910 zł).   
Koszty osobowe – pensje nauczycieli nie mieszczą się w otrzymywanej dotacji (w 
2008 roku 880.000 zł) i wynoszą ponad milion złotych. W chwili obecnej sytuacja 
finansowa – zdaniem dyrektora CKP – jest dobra i nie będzie konieczne zwiększenie 
dotacji, CKP posiada rezerwę budżetową na planowany remont dachu.  
Zarząd  przyjął informację.  
 
Ad7  
Dyrektor PCPR – u p. Iwona Simińska przedstawiła projekty umów o udostępnienie i 
korzystanie z mediów przez Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności. 
Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności zajmuje 12,82% 
nieruchomości przy ul. Limanowskiego 9 i od 01.01. 2008 roku jest nie uregulowany 
sposób przekazywania, refakturowania kosztów ponoszonych za korzystanie z 
mediów. Dyrektor PCPR-u dąży do założenia liczników na media dla Powiatowego 
Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności i proponuje, aby w chwili obecnej 
podpisać proponowane umowy, a w momencie założenia liczników je aneksować.  
Zarząd przyjął informacje.  
 

Ad 8 
Naczelnik WS p. Marta Warzecha przestawiła Zarządowi projekt Uchwały Rady 
Powiatu w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół w Szczawnie – Zdroju z dniem 31 sierpnia 2008 
roku. Dolnośląski Kurator po uzyskaniu od Powiatowej Rady Zatrudnienia opinii 
pozytywnie zaopiniował likwidację szkoły.  
Zarząd jednogłośnie postanowił o przekazaniu projektu Uchwały Rady pod obrady 
Radnym na najbliższej Sesji Rady Powiatu.   
 
Ad 9  
Naczelnik WS p. Marta Warzecha przestawiła Zarządowi projekt Uchwały Rady 
Powiatu w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych nr 1 i 
Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych nr 1 wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 10 w Wałbrzychu. Dolnośląski Kurator po uzyskaniu od 
Powiatowej Rady Zatrudnienia opinii pozytywnie zaopiniował likwidację szkół. 
Zarząd jednogłośnie postanowił o przekazaniu projektu Uchwały Rady pod obrady 
Radnym na najbliższej Sesji Rady Powiatu.   
 
Ad 10 
Naczelnik WS p. Marta Warzecha przestawiła Zarządowi projekt Uchwały Rady 
Powiatu w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych nr 1 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół nr 9 w Wałbrzychu. Dolnośląski Kurator po 
uzyskaniu od Powiatowej Rady Zatrudnienia opinii pozytywnie zaopiniował likwidację 
szkoły. 
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Zarząd jednogłośnie postanowił o przekazaniu projektu Uchwały Rady pod obrady 
Radnym na najbliższej Sesji Rady Powiatu.   
 
Ad 11 
Naczelnik WS p. Marta Warzecha przestawiła Zarządowi projekt Uchwały Rady 
Powiatu w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych 
wchodzącego w skład Zespołu Szkół nr 7 w Wałbrzychu. Dolnośląski Kurator po 
uzyskaniu od Powiatowej Rady Zatrudnienia opinii pozytywnie zaopiniował likwidację 
szkoły. 
Zarząd jednogłośnie postanowił o przekazaniu projektu Uchwały Rady pod obrady 
Radnym na najbliższej Sesji Rady Powiatu.   
 
Ad 12 
 Naczelnik WS p. Marta Warzecha przestawiła Zarządowi projekt Uchwały Rady 
Powiatu w sprawie rozwiązania Zespołu Szkół w Boguszowie – Gorcach likwidacji 
szkół wchodzących w jego skład. Dolnośląski Kurator po uzyskaniu od Powiatowej 
Rady Zatrudnienia opinii pozytywnie zaopiniował likwidację szkół. 
Zarząd jednogłośnie postanowił o przekazaniu projektu Uchwały Rady pod obrady 
Radnym na najbliższej Sesji Rady Powiatu.   
 
Ad 13 
Wniosek objęcia honorowym patronatem przez Starostę Wałbrzyskiego XII Rajdu 
Samochodów Terenowych „Hałda” oraz o ufundowanie nagród dla zawodników 
przedstawiła naczelnik WS p. Marta Warzecha. Automobilklub Wałbrzyski organizuje 
już po raz XII rajd, który jest imprezą cykliczną i w tym roku międzynarodową.  
Zarząd postanowił jednogłośnie o objęciu honorowym patronatem Starosty 
Wałbrzyskiego  Rajdu i z działu 926 przeznaczył  500 zł na nagrody. 
 
Ad 14 
Naczelnik WS. p. Marta Warzecha przedstawiła wniosek Komendy Hufca ZHP Ziemi 
Wałbrzyskiej o objęcie honorowym patronatem przez Starostę Wałbrzyskiego „I 
Otwartego Festiwalu Twórczości Artystycznej Zuchów, Harcerzy i Wędrowników 
Hufca ZHP Ziemi Wałbrzyskiej im. hm. Alojzego Ciasnochy” i dofinansowanie 
imprezy w kwocie 2.871,00 zł.  
Członek Zarządu, p. Edward Podgórski złożył wniosek o dofinansowanie imprezy w 
kwocie 800,00 zł – Zarząd nie przyjął wniosku w głosowaniu 1 – za, 2 – przeciw i 1 – 
wstrzymujący się.  
Wiceprzewodniczący Zarządu, p. Andrzej Marciniak złożył wniosek o 
dofinansowanie imprezy w kwocie 500,00 zł – Zarząd nie przyjął wniosku w 
głosowaniu 1- za, 1- przeciw i 2 – wstrzymujące się.  
Naczelnik WS, p. Marta Warzecha WS zaproponowała dofinansowanie imprezy w 
kwocie 300,00 złotych.  
Zarząd w głosowaniu 3 – za i 1 – wstrzymujący się postanowił objąć honorowym 
patronatem Starosty Wałbrzyskiego festiwal i dofinansować imprezę w kwocie 300,00 
złotych. 
 
Ad 15  
Naczelnik WS p. Marta Warzecha przedstawiła propozycję aneksu do arkusza 
organizacyjnego Centrum Kształcenia Ustawicznego w roku szkolnym 2007/2008.  
Zarząd jednogłośnie przyjął aneks.  
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Ad 16 
Wniosek Stowarzyszenia Współpracy Polska – Wschód o dofinansowanie w kwocie 
5000 zł konferencji „Jak zrobić biznes na Wschodzie, a jak z wybranymi krajami Unii 
Europejskiej”  przedstawiła naczelnik IP p. Iwona Stach – Janyst.  Realizacja 
konferencji zapisana jest w Strategii Rozwoju Powiatu Wałbrzyskiego i jest ujęta w 
budżecie zadaniowym IP –1. Naczelnik IP przedstawiła program konferencji i 
szczegółowy plan finansowy.  
Wiceprzewodniczący Zarządu, p. Andrzej Marciniak postawił wniosek o 
dofinansowanie konferencji w kwocie 2,000 złotych  
Zarząd przyjął wniosek w głosowaniu: 3 – głosy za i 1 – wstrzymujący się.  
 
Ad 17 
Naczelnik IP p. Iwona Stach – Janyst przedstawiła ofertę współpracy Fundacji 
Edukacji Europejskiej dotyczącą realizacji projektu w ramach konkursu MSWiA – PO 
KL, Priorytet V – Dobre rządzenie, Działanie 5,2 – Wzmocnienie potencjału 
administracji samorządowej, Poddziałanie 5,2,1 – Modernizacja zarządzania w 
administracji samorządowej. FEE zaproponowała Starostwu Wałbrzyskiemu 
zawarcie porozumienia w sprawie wspólnej realizacji projektu. Wkład własny Powiatu 
to 5% wartości projektu.  
Zarząd wyraził zgodę na zawarcie wstępnego porozumienia z FEE jednogłośnie.  
 
Ad 18 
Naczelnik ZIO p. Elżbieta Rembiszewska – Zibrow  przedstawiła wniosek 
dotyczący wykonania dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla zadania 
„Modernizacja basenu wraz z zapleczem technicznym i wszystkimi instalacjami przy 
Zespole Szkół nr 4 w Wałbrzychu przy ul. Sokołowskiego 75”. Ze względu na fakt 
zgłoszeń ciągłych awarii instalacji technologicznych basenu, które powodują 
wyłączenie go z eksploatacji, ubywanie ciepłej wody (wypłynęło do pomieszczeń 
piwnic 24m³) doraźne naprawy stają się bezskuteczne. Dlatego zaistniała 
konieczność pełnego remontu, a wykonanie dokumentacji jest niezbędne. Z 
materiałów przedłożonych na posiedzenie Zarządu Powiatu w dniu 30.04.08 
wynikało, że najkorzystniejszą cenowo ofertę na wykonanie dokumentacji złożyło 
Przedsiębiorstwo Usług Instalacyjnych Termserwis Tomasz Zippel.  

- Wydział ZIO wnioskuje o wprowadzenie do planu przedterminowego zadania 
inwestycyjnego i przeznaczenie kwoty 64.416 zł brutto na sfinansowanie 
przedmiotowej dokumentacji z rezerwy celowej budżetu na 2008 rok. 

- Wydział ZIO wnioskuje o wyrażenie zgody na zawarcie umowy z 
Przedsiębiorstwem Usług Instalacyjnym Termserwis Tomasz Zippel na 
wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej dla przedmiotowego 
zadania. 

Zarząd popiera wniosek wydziału o wprowadzeniu nowego zadania inwestycyjnego i 
kieruje przygotowanie projektu Uchwały Rady w sprawie zmian w budżecie 
(wprowadzenie zadania) do wydziału KF. 
 
Ad 19 
Naczelnik ID p. Barbara Świątek przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie powierzenia Gminie Czarny – Bór realizację zadania pn. 
„Remont mostu nad rzeką Lesk w Witkowie łączącego drogę powiatową nr 3367D z 
drogą gminną”.  
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Zarząd jednogłośnie postanowił o przekazaniu projektu Uchwały Rady pod obrady 
Radnym na najbliższej Sesji Rady Powiatu. 
O godzinie 10:00 posiedzenie Zarządu opuściła p. Monika Wybraniec.  
 
Ad 20  
Wiceprzewodniczący Zarządu p. Andrzej Marciniak przedstawił wniosek dyrektora 
Zespołu Szkół Specjalnych w sprawie dofinansowania przedsięwzięcia kulturalnego. 
Wniosek został złożony przez dyrektora ZSZ p. Iwonę Nowakowską na ręce 
Przewodniczącego Rady Powiatu i był przedmiotem dyskusji na posiedzeniu Komisji 
Funkcjonowania Powiatu i Regulaminowej. Członkowie Komisji przez aklamację 
przyjęli wniosek w sprawie wsparcia finansowego XX Jubileuszowego 
Wojewódzkiego Konkursu Recytatorskiego dla Dzieci i Młodzieży z 
Niepełnosprawnością Intelektualną.  
Naczelnik WS p. Marta Warzecha poinformowała,  że 16 kwietnia Zarząd 
przeznaczył kwotę 500,00 złotych na dofinansowanie konkursu 
Zarząd uznał wniosek za bezzasadny i zwrócił uwagę, że należy sprawdzić jak działa 
obieg dokumentów w Starostwie. 
 
Ad 21 
Główna księgowa, p. Teresa Tworek przedstawiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok. Zmiany dotyczą zwiększenia planu 
finansowego na kwotę 20.000 zł dla Zespołu szkół Specjalnych na podstawie Decyzji 
Ministra Finansów z dnia 22 kwietnia 2008 – z przeznaczeniem na realizację zadań 
wynikających z programu wieloletniego „Program na rzecz społeczności romskiej w 
Polsce”  
Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę.  
 

Ad 22 
Główna księgowa, p. Teresa Tworek przedstawiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie przyjęcia korekty harmonogramu realizacji wydatków budżetu w drugim 
kwartale 2008 roku.  
Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę. 
 
Ad 23 
Główna księgowa, p. Teresa Tworek przedstawiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego instytucji kultury. Na podstawie § 15 
pkt 3 Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego Nr XXXIX/62/06 z dnia 21 sierpnia 2006 
roku dyrektor Teatru Lalki i Aktora zapewnia terminowe sporządzenie rocznego 
sprawozdania finansowego. Zdaniem p. Teresy Tworek bilans roczny TLiA nie 
zawiera błędów merytorycznych, finansowa sytuacja tej instytucji w sposób widoczny 
nie poprawia się, wciąż są zaległości płatnicze i wykazywana jest strata.  
Zarząd jednogłośnie przyjął uchwałę.  
 
Ad 24 
Główna księgowa, p. Teresa Tworek przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadania 
z zakresu pomocy społecznej – całodobowa opieka dla osób starszych oraz 
przewlekle somatycznie chorych. Zadanie to realizowane jest przez Dom Pomocy 
Społecznej prowadzony przez Zgromadzenie Sióstr Franciszkanek Rodziny Maryi.  
W ubiegłym roku były przeprowadzone dwie kontrole – finansowa i z PCPR-u. 
Sprawozdanie pod względem formalnym jest prawidłowe.  
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Zarząd przyjął jednogłośnie sprawozdanie.  
 
Ad 25 
Sprawy różne:  
1.Główna księgowa p. Teresa Tworek przedstawiła wniosek dyrektora Zespołu Szkół 
Nr 4 o wcześniejsze zasilenie konta na wykonanie dokumentacji projektowo – 
kosztorysowej dla zadania „Likwidacja barier architektonicznych w obiektach Zespołu 
Szkół Nr 4”  
Zarząd jednogłośnie przyjął wniosek  
 
2. Główna księgowa p. Teresa Tworek przedstawiła wniosek Komisji Budżetu i 
Finansów z dnia 29 kwietnia w sprawie przekazania środków finansowych z 
przeznaczeniem na remont dachu w Zespole Szkół Nr 2 w Wałbrzychu. 
Zarząd postanowił, aby merytoryczne wydziały opracowały szczegółowo koszty 
realizacji inwestycji.  
 
3. Informacja Przedsiębiorstwa Wielobranżowego Budowlano – Handlowego „Invest 
– Bud” z Gniezna. Radca Prawny p. Ewa Kwiatkowska wyraziła opinię, że zażalenie 
p. R. Zimnego jest bezzasadne i toczą się wobec niego dwa postępowania.  
 
4. Naczelnik ZIO p. Elżbieta Rembiszewska – Zibrow przedstawiła informację Radcy 
Prawnego z dnia 06.05.2008 r dot. realizacji zadania inwestycyjnego „Rekonstrukcja 
dachu, zabezpieczenie żelbetonowych słupów, wymiana stolarki okiennej, roboty 
remontowe z pomiarami wentylacji mechanicznej w Zespole Szkół Specjalnych w 
Wałbrzychu przy ul. Ogrodowej 5a” 
Zarząd przyjął informację.  
 

5. Naczelnik ID p. Barbara Świątek przedstawiła Zarządowi  sytuację „sprzątania 
przystanków” przy drogach powiatowych. Przewoźnicy są informowani o obowiązku 
sprzątania przystanków i brakuje nam wiedzy jak przewoźnicy rozwiązali ten 
problem. Do Straży Miejskiej została przekazana lista podmiotów, które korzystają z 
przystanków. W najbliższym czasie zostanie wysłana informacja do przewoźników o 
ciążących na nich obowiązkach utrzymywania w czystości przystanków z których 
korzystają.  
 
6. Naczelnik ID p. Barbara Świątek przedstawiła Zarządowi  protokół pokontrolny z 
kontroli wewnętrznej  w wydziale ID. Sprawdzonych zostało 8 dokumentacji dot. 
wydania licencji i  4 wydania zezwoleń na wykonywanie przewozów. Pracownicy ID 
ponownie przeanalizowali dokumenty i uzupełnili je. Uchybienia pracowników – 
zdaniem p. naczelnik ID – wynikały z rutyny i od tej pory wydział będzie skrupulatniej 
analizował dokumenty. W kilku sprawach wydział zwrócił się o opinie do Radcy 
Prawnego.  
 
7. Radca Prawny p. Ewa Kwiatkowska – zgodnie z wcześniejszymi zaleceniami 
Zarządu przedstawiła historię sprzedaży nieruchomości położonej w Jedlinie – 
Zdroju.  Nieudany – przetarg, błędy w ogłaszaniu przetargu (brak precyzyjnego 
określenia obniżek nieruchomości – tylko budynek, a nie cała działka).   
Sprawa znalazła rozwiązanie przed organami wymiaru sprawiedliwości, 
postępowanie toczyło się przez Prokuraturą. Ze względu jednak na brak 
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sprecyzowania w posiadanych przez Starostwo dokumentach nie uznano 
argumentacji Starostwa i oceniono sprawę jako zasadną dla kupujących.  
 

Ad 26  
Wiceprzewodniczący Zarządu, p. Andrzej Marciniak po wyczerpaniu porządku 
obrad zakończył posiedzenie Zarządu.  
 
 
Przewodniczący Zarządu:  
Augustyn Skrętkowicz   …………………………………….. 
Wiceprzewodniczący Zarządu: 
Andrzej Marciniak    …………………………………….. 
Członkowie Zarządu: 
Iwona Gorgoń    …………………………………….. 
 
Edward Podgórski    …………………………………….. 
 
Monika Wybraniec    …………………………………….. 
 
Protokołowała:  
Katarzyna Dyląg – Marcinkowska   ………………………………………… 


